
Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta Wloclawek

szanowny Panie prezydencie

Wloclawek, 20.11.2023r.

Pan
dr Marek Wojtkowski

Pre4ydent Miasta Woclawek

Z powa2anem

W imieniu mieszkaric6w Woclawka zwracam sig z uprzejrn4dyspozycji podleglym shubom o dokonanie naprawy zapadnigtej
skrzy2owaniu ulic Swigtego Antoniego z Kraszewskieeo.

prodb4 o wydanie
czgSci ulicy na
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